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De drukste periode van het jaar is aangebroken. In december wordt een keuze
gemaakt voor een nieuwe methode voor begrijpend lezen (vanaf groep 4). De focus
ligt hierbij onder andere op leesmotivatie en een rijke leeromgeving. Er worden
lesbezoeken afgelegd door zowel directie als intern begeleiders. De focus ligt daarbij
op: richt de leerkracht zich op één doel, welke werkvorm kiest de leerkracht, etc. De
indruk is positief en leerzaam. Er zijn ook groepsbesprekingen geweest met de intern
begeleiders om te kijken of er specifieke behoeften zijn voor specifieke leerlingen.

Schoolplan 2024 - 2028
Het schoolplan voor de komende 4 jaar moet in augustus 2024 klaar zijn. Fluenta
heeft haar koersplan af. De Beatrixschool vult nu het plan in volgens het format van
Fluenta, aangevuld met hun eigen doelen. Op de aankomende studiedagen wordt
het plan met het team besproken. De komende vergaderingen besteden we er als
MR ook aandacht aan.

Personeel
Met name op Wijkersloot is het nu pittig voor het team. Er zijn ook wat trajecten van
lang verzuim, waarvan de tweejaarstermijn bijna is verstreken. Er gaan ook collega’s
met zwangerschapsverlof. Het plan t.b.v. de tijdelijke vervanging van deze collega’s
is bijna rond. Lisa zal na de kerstvakantie weer terugkomen van haar
zwangerschapsverlof.

Leerlingtelling
Begin van het jaar en in februari zijn de officiële tellingen. Het lijkt erop dat er volgend
jaar minder instroom is, dus het zou kunnen dat er dan een of twee groepen minder
zullen zijn. Dit zou gevolgen kunnen hebben voor de formatie van beide locaties.
Verder vooruitkijkend zijn er nieuwbouwprojecten die juist weer voor groei van de
school zouden kunnen zorgen.

Er wordt gekeken naar een mogelijke samenwerking met Kind&Co om de overstap
van de peuterspeelzaal naar basisschool te vergemakkelijken, met name voor de
locatie Wijkersloot. Het is voor de kinderen goed voor hun ontwikkeling en voor de
PR van de school.

Structurele opzet armoede op school
Er komt binnenkort een brief over ‘kersttassen’ die worden aangeboden door Caritas.
Gezinnen kunnen zich daarvoor aanmelden. Het is afwachten hoeveel aanmeldingen
daarvoor binnenkomen.

Speelpleinen
De speelpleinen van Vroonestein en de Toonladder worden deels bekostigd door de
gemeente. Vanuit de Beatrix is teruggekoppeld naar de gemeente dat het fijner was
geweest als het geld over de drie scholen was verdeeld. 
In Wijkersloot is er een bedrijf dat helpt om subsidies te verkrijgen voor het
schoolplein daar. Er wordt nu gewerkt aan een ontwerp voor het plein. 
Voor de locatie Zuilenstein wordt ook beoordeeld hoe zij via subsidie en/of
sponsoring het schoolplein kunnen opknappen. Hiervoor zal samen met de OR een
plan worden gemaakt.



Vergadering OR/MR
Eind november heeft de jaarlijkse gezamenlijke vergadering met de OR en MR
plaatsgevonden. Hierbij hebben we uiteraard kennisgemaakt met de nieuwe leden.
Zijn de begrotingen besproken en hebben we het gehad over duurzaamheid. Zo
probeert de school bewuste keuzes te maken voor de school.


